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% Večnamenski
teniški dvorani

Nevšečnosti in nejasnosti z odprto
lopo in pripadajočim zemljiščem med
poslopji Fakultetc za telesno kulturo
in OS Ketteja in Murna so kar nekaj
časa kot mora lcžali nad vcč dejavniki
- tudi naše KS. Kajpak so vsi zaintc-
rcsirani iskali tudi razne rcšitve,
a vsem ni bilo moč ustreči. No, sedaj
na osnovi odločitve že rasteta dvc več-
namenski teniški dvorani! Poleg tcga
jc na njuno gradnjo vczana prestavitev
večnamenske asfaltiranc plošeadi,
shrambe in sanitarnega bloka tcr iz-
vedba pei nietrov široke intcrvcncij-
ske poti po severnem delu zgradb
v smeri zahod-vzhod.

Investitor del je Univerza Edvarda
Kardclja - Fakultcta za telesno kul-
turo in medtem ko s temile vrsticami
že malo kasnimo, so dela že v polnem
tcku.

Kaj več o tej rešitvi morda kdaj
drugič, zapišimo le še, da bo tako - in
io kJ/ub časom, ki niso ravno naklo-
njeni invcstici/am v Jružficnih dojav-
nostih - strt še en trd oreh v naši KS.
• Začasna prometna

ureditev v parku
Zaradi znižanja nivoja talnice in

propadanja drevja prcdvsem v zgor-
njem dclu parka, zaradi predčasncga
i nczakonitega?) poseganja v ta prostor
m oncsnažcvanja okolice kopaliških in
lgriških objektov, pa še zaradi parki-
ranja avtomobilov jc bilo izrečenih žc
kar nckaj besodi in sprejetih več sta-
lišč, sklepov itn. Sedaj so se prizadeti
sporazumeli za vsaj začasno prometno
ureditev, povezano z nekaj ureditvc-
nimi deli.

- SIS za ceste je dolžan podaljšati
živo mejo do objekta nasproti kopa-
lišča ter obnoviti travnate površinc ob
njej.

- Živo mejo v parku velja dopolniti
in popraviti po vsej dolžini.

- Gradis uredi poti v parku po kon-
čanih delih ob novem delu ceste
vzdolž parka.

- Dostop v park s ceste na začetku
brežine je potrebno zapreti s takšnimi
betonskimi stebriči, kot so prek ceste
že postavljeni.

- Dovoz za potrebe kopališča in
Rasta je seveda poireben, do tja pa
velja parkovne površine izolirati. Isto
velja za vso dolžino ceste vzdolž otro-
škega igrišča z zavojem pri gradu
vred.

- Figovec naj ogradi zelenico ob
kapeli - Jelovškovi galeriji, med njo in
drevesom nasproti pa postavi dvižno
robnico.

- Ob svojem bifeju bo Slovan
znova zaprl pot.

Vse to - pa še kaka nedorečenost
- naj bi prispevalo k rcmu, da se bodo
na kolikor-toliko svcž zrak v parku
spet lahko namenili pcšci, mamice
z otroki v vozičkih, starejši krajani
itn.
• Na vrsti je grad

Pred nekako pol leta jc imel talc
naslov na koncu še vprašaj. Pri Inte-
gralu - Sapu Ljubljana, tozdu Gostin-
stvo Figovec pa so v tcku pogovori
s Slovenskim narodnim glcdališčem
glede revitalizacije grajskih stavb.

Sap-Figovec je že naročil izdelavo
konscrvatorskih smernic, programa in
urcditve za grad s parkom vred, a brez
kapele - Jelovškove galerije, ki je že
urejena in ima poseben status. Sloven-
sko narodno gledališče pa se je pove-
zalo z ljubljanskim Zavodom za var-

stvo naravne in kulturne dediščine
glcde namembnosti gradu. Ko bo
oboje opravljeno, Sap-Figovcc o tem
- in nato o vseh nadaljnjih postopkih
obvesti našo občinsko skupščino in
KS Kodeljevo.

Torej v naslovu nič več vprašanja.
Eppur. . .

# Ana Cajnko odšla
s tajniškega
delovnega mesta naše KS

Tajniško mesto strokovne službe
v KS ima nekaj izrazito samosvojega:
ni vodstveno ali vodilno, ima pa
prcmnoge take zahteve. Strokovno
mora tajnik vedno kar najbolje po-
streči krajanom in krajevni samou-
pravi, dobro pa se inora vživeti tudi
v upravne posle; kolesar mora biti,
kot nekateri označujcjo npr. kake no-
vinarskc poieze.

Zaradi takc in podobne narave dela
je tovarišica Ana morda celo kdai pri-
šla navzkriž s kom, a v desetih letih
skrbnega dela za njeno živahno komu-

nikativno osebnost ni to nič prescnet-
ljivega. Njeni prizadevnosti za delo je
botrovalo dejstvo, da jc bila po rodu
naža krajanka in torcj poznavalka raz-
mer v KS, čeprav ji je to povzročalo
tudi delo prek redncga delovnega
časa, ker sta tako terjala Kodeljevo in
čas. Interes KS ji je bil premnogokrat
na prvem mestu. In končno - po po-
klicu je socialna delavka, po osebnem
nagnjenju pa še slikarka - in morda je
to dvoje sedaj celo odtchtalo pri odlo-
čitvi za zamenjavo delovnega mesta.
Morda bo sedaj imela kako uro na
teden več časa tudi za svoje najbližje
- dovolj je široka osebnost, da bo to
zmogla.

Tovarišici Ani lepa hvala za 10-
letno delo med nami in še mnogo
uspehov naprej!
. • Posvetovalnica za urejanje vr-

tov bo prvič odprta za vas v petek,
21. aprila od 18.-20. ure na sedežu
KS, Ob Ljubljanici 36a, nato pa
vsak zadnji petek v mesecu.

Nasvidenje! AM


